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Vraag:
Schriftelijke vragen Kadernota 2023 

Blz. 6. 
Dekkingsplan 2023-2026. Verhoging OZB-opbrengst 2023 t/m 2025 is 1.5% inclusief inflatie. De 
inflatie voor 2022 gaat veel hoger uitvallen (geschat tussen 7% en 8%). Hoe groot gaat dit gat 
worden? En hoe denkt de gemeente dit gat op te gaan vullen?

Blz 9. 
Ambitie A. Inwoners dragen op basis van wederkerigheid mede verantwoordelijkheid voor een 
veilige samenleving. Wat vragen we van de inwoners hiermee?

Blz 10.
Afspraak 2.01. We staan zij aan zij in de aanpak van ondermijning. Hoe zorgen we ervoor dat 
de kwetsbare mensen in onze samenleving niet gebruikt worden voor criminele doeleinden?

Blz 11. 
Woningbouw. Welke plannen worden wel en niet uitgevoerd en in hoeverre passen deze binnen 
de uitwerking van de woonvisie? Op basis van welke criteria worden de prioriteiten gesteld? Aan 
welke criteria moeten de uit te voeren plannen voldoen?
Is er een mogelijkheid voor een tussentijdse evaluatie van de doelen van de woonvisie? 
Bijvoorbeeld jaarlijks? 

Blz 13.
3.11 Integreren van beleid is fijn maar hoe zit het met de uitvoering van zelfbewoningsplicht? In 
de raadsvergadering waarin de woonvisie is vastgesteld is een motie aangenomen. College komt 
voor september met plan, dit kost geen geld kan meteen ingevoerd worden. 

Blz. 14. 
Wat wordt er bedoeld met behoud door ontwikkeling? Erfgoed.



Blz. 18 -21
Programma 5. Zijn er voor het breder uitrollen en verder uitbouwen van verschillende 
onderdelen van het sociaal domein extra mensen nodig?

Blz. 20
Afspraak 5.01: Wat is de stand van zaken van het nieuwe beleidsplan Sociaal Domein? Wanneer 
is het beleidsplan Sociaal Domein af?

Blz. 22
Gezien het belang dat gehecht wordt aan strategisch personeelsmanagement vragen wij hoe 
snel in de komende jaren de plannen hiervoor uitgewerkt zijn.

Blz 23 
Waarom wordt in deze kadernota de invoering van de verblijfsbelasting nog een jaar uitgesteld? 
Vennootschapsbelasting waar gaat die naar toe?

Blz. 25
Punt 2. In de vastgestelde begroting 2022 is in het meerjarenperspectief 2024-2026 uitgegaan 
van een constant loon- en prijspeil in zowel uitgaven als inkomsten. Is dat wel verstandig gezien 
de recente prijsstijgingen in personeel en in materieel?

Blz. 25
Prognose aantal inwoners is precies hetzelfde als kadernota 2019. Is deze schatting reëel gezien 
die schatting er 500 inwoners naast zat in de vorige periode?

Blz. 26
Punt 17 en 18. Het budget voor structureel én incidenteel nieuw beleid is voorlopig geraamd op 
0.  Betekent dit dat het college enkel op de winkel gaat passen?
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